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Beslutningsreferat – Bestyrelsesmøde, den 6. september 2023 

Sted: UCN Hobrovej 85.  

Dagsorden 

Ad 1. Valg af referent 
Ad 2. Godkendelse af referat 24. maj 2023 
Ad 3. Økonomi  

 
Ad 4. Status igangværende projekter herunder: 
 

• Skippertorvet 

• REMA 

• Mariendal Mølle 

• Indhegning i Østerådalen 

• Andet 
 
Ad 5. Møder med andre samråd: 
 

• 5.1 Planzonemøde 10. oktober for samråd i Aalborg og Nørresundby. 

• 5.2 Formøde til det fælles samrådsmøde den 2. november 
 
Ad 6. Kommunikation 

• 6.1. Hjemmeside, fælles mail og dokumentarkiv 

• 6.2. Hasseris Avis 
 
Ad 7. Foreløbig juleplanlægning 
Ad 8. Eventuelt 
Ad 9. Næste møde 
 
 
Til stede: Inger, Jens, Dan, Per, Benny, Sinne og Kirsten 
Gæst: Ingen  
Afbud: Dorde  
 
 
Ad 1. Valg af referent 
Jens valgt 
 
Ad 2. Godkendelse af referat 24. maj 2023 
Ingen bemærkninger til referatet.  
 
Ad 3. Økonomi  
Der er p.t 14.870 kr. på foreningskontoen. Der var dialog om gebyrerne på foreningskontoen. Kirsten 
undersøger muligheden for et eventuelt skifte til Sparekassen Danmark. 
 
Ad 4. Status igangværende projekter herunder: 
• Skippertorvet 
Dialogen med Ejerlauget Skipperen er ophørt og ansøgning af fonde til udvikling af Skippertorvet er derfor 
sat i bero indtil videre.  
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• REMA 
Projektet er godkendt i By- & Plan og høringsperioden er forløbet uden bemærkninger.  Projektet er 
godkendt som et lokalcenter. Der er lavet udbygningsaftale med REMA om lysregulering i krydset på Ny 
Kærvej/Hattemagervej. Butikken bliver en standard REMA butik på 1000-1200 kvm. Og der etableres ca. 70-
75 parkeringspladser.  
Jacob Dalgaard som også er formand for Kærby Grundejerforening, bliver den nye bestyrer af REMA 
forretningen, der forventes åbnet i sommeren 2024.  
 
 
• Mariendals Mølle 
Aalborg Kommune arbejder p.t på udarbejdelse af en 30 års brugeraftale af Vester Mariendal Mølle til 
Møllelauget. Formanden for Møllelauget Henrik Pedersen får snarest aftalen til gennemlæsning og 
eventuel godkendelse 
 
• Indhegning i Østerødalen 
Fårene er i øjeblikket ”hjemme” for at blive klippet, men kommer til Østerådalen igen. Fårene blive hentet 
”hjem” til vinter igen. 
 
• Andet 
Intet under dette punkt. 
 
Ad 5. Møder med andre samråd: 
• 5.1 Planzonemøde 10. oktober for samråd i Aalborg og Nørresundby. 
Af emner på mødet kunne f.eks. være byudviklingsprojekter i pipeline herunder masterplan for sygehus syd 
området samt generelle parkeringsnormer i midtbyen. 
Jens undersøger muligheden for, at mødet afholdes på UCN. Anne Mette, Inger og Jens deltager. 
 
• 5.2 Formøde til det fælles samrådsmøde den 2. november 
Vi har ikke noget fælles emne til mødet. Inger og Dan deltager. 
 
Ad 6. Kommunikation 
• 6.1 Hjemmeside, fælles mail og dokumentarkiv 
Dan opretter fælles gmail til Skipper Samrådet 
 
• 6.1 Hasseris Avis 
Vi har p.t ikke noget nyt til Hasseris Avis 
 
Ad 7. Foreløbig juleplanlægning 
Arrangementet afholdes 1. søndag i advent, den 3. december kl. 14.00. Dan søger om midler til 
arrangementet via SparNords (det lokale løfte). Jens booker Pølsedrengene. Jens booker telt. Inger har 
bestilt musik. Per bestiller juletræ og vognmand. 
 
Ad 8. Eventuelt 
Benny ønsker mere kontrol på Hobrovej. Benny/Inger tager kontakt til politiet. 
Inger kunne orientere om, at Dorde ønsker at udtræde af bestyrelsen. Sinne bliver derfor pr. d.d 
bestyrelsesmedlem. 
 
Ad 9. Næste møde 
31. oktober kl. 16.00 på UCN. 


